
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-05-16, § 2 

 
 Tid: 16 maj 2006 kl 9.00 – 10.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 23 maj 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp), §§ 1-32 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s), §§ 1-32 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd), §§ 1-32 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v), §§ 1-32 
Regina Öholm (m), §§ 1-24 och 26-33 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp), §§ 1-32 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande § 33 
Tove Frimodt (s), § 33 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande §§ 25 och 33 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v), tjänstgörande § 33 
Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Bert Eriksson, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik Christiansson, 



  

Barbro Collin, Eva Leijon, Christer Lundin, Malin Löfsjögård, Anette Scheibe, Bertil 
Strid och Lars-Erik Stålkrantz samt borgarrådssekreteraren från roteln Claes Thunblad. 
 
Vidare projektchef Birger Höök vid vägverket (§§ 1-2), de förtroendevalda revisorerna 
Bo Dahlström (s), Östen Bohlin (fp), Ingrid Dorle Andersson (s), Bengt Leijon (m) och 
Siv Kimbré (s) (samtliga § 33) samt enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Staffan 
Brunborg vid revisionskontoret (båda § 33). 
 
 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Information om stockholmsförsöket  
------------------------------------------- 
 
Projektchef Birger Höök vid vägverket informerade och besvarade frågor om 
stockholmsförsöket. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om lastzonen vid Kornhamnstorg 
------------------------------------------------------- 
 
Controllern Bertil Strid vid trafikkontoret informerade om lastzonen vid 
Kornhamnstorg och planer på förändring av densamma med hänvisning  till utdelad 
promemoria. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Information om avstängningen av Strömgatan under Restaurangernas dag 
---------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Controllern Bertil Strid vid trafikkontoret informerade om ändrade förutsättningar vad 
gäller beslutad avstängning av Strömgatan under Restaurangernas dag med hänvisning 
till utdelad promemoria. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om upphandling av gatsten 
---------------------------------------- 
 
Controllern Bertil Strid vid trafikkontoret besvarade fråga av ledamoten Björn 



  

Nyström (kd) om trafikkontorets upphandling av gatsten med hänvisning till utdelad 
promemoria. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret och uttalade sig efter överläggning för att ingen 
upphandling av sten från Kina bör göras i avvaktan på att kommunfullmäktige 
fastställt ny upphandlingspolicy, vilket beräknas ske i oktober 2006. Vidare uppdrog 
nämnden åt trafikkontoret att vid nämndens nästa sammanträde lämna en redovisning 
över vilka konsekvenser beslutet får. 
 
 
Information om spårvägsprojekt i staden 
------------------------------------------------- 
 
Trafikingenjören Henrik Christiansson vid trafikkontoret informerade om 
spårvägsprojekt i staden i anslutning till redovisning som lämnats i tjänsteutlåtande till 
dagens sammanträde (se ärende 10). 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om trafikåtgärder i Gamla Stan 
--------------------------------------------- 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) frågade om arbetet med beslutade trafikåtgärder, 
bl a parkeringar, i Gamla Stan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden uppdrog åt trafikkontoret att lämna en redovisning i ärendet vid nästa 
nämndsammanträde. 
 
 
Fråga om trafikåtgärder vid Högbergsgatan 
---------------------------------------------------- 
 
Ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) frågade om arbetet med beslutade trafikåtgärder 
vid Högbergsgatan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden uppdrog åt trafikkontoret att lämna en redovisning i ärendet vid nästa 
nämndsammanträde. 
 
 
Information om skyltning av cykelbanan över nya Årstabron 
------------------------------------------------------------------------- 
 
Ledamoten Per Bolund (mp) informerade om brister i skyltningen av cykelbanan över 
nya Årstabron. 



  

 
Beslut 
 
Trafiknämnden tog emot informationen. 
 
 
Studieresa till Wien för kollektivtrafikutskottet 
-------------------------------------------------------- 
 
Trafikkontoret hade i promemoria den 12 maj 2006 redovisat att 
kollektivtrafikutskottet planerar en resa till Wien under tre dagar i vecka 25. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden godkände de i promemorian redovisade planerna. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 
1. Låt lastbilar köra i kollektivtrafikkörfältet av vice ordföranden Sten Nordin 

(m). 

2. Förbättra trafiksäkerheten utmed tvärbanans sträckning i Hammarby Sjöstad av 
 ledamoten Helena Bonnier (m).  

3. Trafikförbättrande åtgärder i Enskede av ledamoten Björn Nyström (kd). 

4. Parkeringssituationen i Årstadal av ersättaren Hannah Ekeroos (kd). 

Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


